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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:593 Trafikverkets avgifter 

Statsrådet Andreas Carlsson och jag hade den 28 mars en interpellationsdebatt 
om Trafikverkets höga avgifter som drabbar idrottsföreningar och ideella 
föreningar när de behöver nyttja Trafikverkets vägar. I debatten uttryckte 
statsrådet att regeringen skulle behandla frågan skyndsamt, att det är en fråga 
som regeringen prioriterar och att man arbetar i högt tempo. 

Det är nu snart maj och sommaren närmar sig snabbt.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är:

 

När kommer regeringen att fatta beslut om de åtgärder som Trafikverket 
föreslår i sin utredning? 

………………………………………

Lars Isacsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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